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Närvarande: Holger J, Sonja J, Sigbritt O, Annika J, Bert C, Johan S, Elisabeth A, Bengt E, 
Bosse J, Christina I. 
 
 
1. Ordförande (Johan) öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 
 
2. Bert och Bengt valdes till justeringsmän 
 
3. Uppföljningspunkter:  
 

• Parkskötsel – Kontakt tas med trädgårdsarbetare för nästa säsong.  
• Vattensystemet måste tömmas. Sigbritt kollar hur man går tillväga och Holger bistår. 
• Vivi – Toaletter (Bajamajor) blir kvar 2019. Dessa städas varje dag och kommer 

fungera enligt uppgifter från Öckerö Kommun  
• Gångstråk på tån - bordläggs till våren 
• Redovisning ekonomi Krönikerspel samt Fotöbrons 25-årsjubileum. 
• Krönikerspel ca 9000 kr minus utgifter omkring 2000 kr. 
• Brofesten ca 11000 kr, utgifter redan reglerade. Beloppet delas lika på föreningarna. 

 
4. Frågor till kommunen. 
 

• Cykelbana skall fortsätta från bron till fotbollsplanen. 
• Elektroniska varningsskyltar – utebliven funktion. Kommunen kommer att se över 

dem. 
 
5. Årets fotöbo 2018 – förslag måste komma till föreningen före 15 januari. Information om 

medlemsavgift och årsmöte (23 feb 2019) kommer att skickas ut. 
 
6. Söökrysset. Mycket ogräs mellan stenläggningen, behöver rensas bort.  
 
7. Info från öns föreningar:  
 

• Skolan: Representant från skolrådet?  
• FGIF: Inget nytt  
• Hamnföreningen: Holger avslutar sitt uppdrag till sommaren 2019. Ersättare ej klar. 

Renovering av bryggor klart i gamla hamnen. 
• Sion: Ungdomarna av julavslutning i Boa, 7 december kl 20! Söndagsskolans 

avslutning, som brukar vara populär, är den 9 december kl 15 i Sion! Fredagen den 
21 december, kl 18, är det "Julstämning" i Sion; en musikkväll om julen, med 
medverkande från alla åldrar! Varmt välkomna!  
Julotta den 25 december kl 07! 



 
8. Övrigt:  
 

• Farlig mopedåkning. Hur får vi en förändring?  Kontakt tas med Polisen och ser om 
de kan samla ungdomar och föräldrar till ett infomöte 

• Lyktstolpen mitt emot busshållplatsen står för långt ut vid möte med större fordon 
såsom bussen t ex. Går den att flytta längre in? Kontakt tas med kommunen. 

 
9. Nästa styrelsemöte 15 januari kl 19.00. Sonja fixar fika. Mötet avslutas. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Christina Ivarsson 
 
Justeras 
 
Bert Corneliusson 
 
 
Bengt Engström 

	


